
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 18. oktober 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 93 (Alm. del) til ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 93:  

”Ministeren bedes i forlængelse af samrådet i Sundheds- og Ældreudvalget den 10. 

oktober 2017 (jf. SUU alm. del – samrådsspørgsmål A, B og C) oplyse, hvilke initiativer 

ministeren vil tage over for de kommuner, som i de reviderede regnskaber har mange 

uforbrugte midler fra klippekortsordningen til hjemmehjælpsmodtagere, herunder 

om ministeren vil give relevante kommuner eksempler på andre kommuner, som har 

taget initiativer for at sikre, at pengene bliver brugt?” 

 

Svar: 

 

Kommunerne har valgt at overføre langt de fleste af de uforbrugte midler fra klippe-

kortsordningen til de svageste hjemmehjælpsmodtagere fra 2016 til 2017. Jeg har 

derfor en forventning om, at midlerne bliver brugt til formålet i 2017. Kommunerne 

skal fortsat aflægge regnskab for de overførte midler.   
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